

Lamex

MEDIA CENTER
多媒体移动中心



Media Center

多媒体移动中心

Increased mobility, quick responses and the rising demand on ad hoc meetings bring the importance of mobile media technology to modern workplace and workplace design. Media Center provides a holistic technology package for employees, whether they are in the same or different regions, to connect each other and exchange idea. Connect and meet anywhere, Media Center takes workplace efficiency and flexibility to a whole new level.

Features:

- The screen can adjust and hold its position without any tools, whereas it can rotate, raise or lower the position and tilt for the best viewing position.
- Necessary options can be added to the media center for specific purpose, such as the camera shelf for video conference or CPU holder for a dedicated computer setup.
- Media center can be integrated into meeting rooms, conference rooms, open workspaces, and learning environments.
- Easy to move and relocate to the meeting that need video conferencing or interactive visual demonstration.

如今办公室设计趋向科技化和现代化，而当前办公会议需要能支持即时反馈并能应对临时会议的移动电子设备。多媒体移动中心提供了完整的多媒体会议解决方案，满足传统会议的电子化需求和令远程会议沟通更顺畅。沟通无限，合作无间，多媒体移动中心即可提高工作效率，又创造了工作灵活性。

产品特点：

- 无须使用辅助工具，使用者可调整屏幕升降、旋转和倾斜度，以获得最佳视觉角度。
- 可按需选配电脑主机吊架和放置摄像头的视频架。
- 易于移动，且带刹车功能，可将其任意移至有会议需求的多种空间。
- 多媒体移动中心可适用于会客室、会议室、开放式工作空间和学习空间。

Highlights

详细说明



Remark 备注：

Color variation may occur on printed matters. Please refer to swatch card of actual product sample.
颜色可能因印刷效果而出现误差，因此以色卡或真实样本为准。

Warranty: 3 years
保用承诺：3年

Lamex

Office & Showroom 分行及展厅

Shanghai 上海
Tel: (86) 21 6278 8888

Beijing 北京
Tel: (86) 10 8521 7588

Guangzhou 广州
Tel: (86) 20 3892 2422

Shenzhen 深圳
Tel: (86) 769 8203 1111 ext 31300

Dongguan 东莞
Tel: (86) 769 8203 1111

Chongqing 重庆
Tel: (86) 23 6711 3598

Hong Kong 香港
Tel: (852) 2828 6888

HNI Singapore 新加坡
Tel: (65) 6817 8750

Customer Service Hotline 客户服务热线

Mainland China 中国大陆
Tel: (86) 800 820 6073 | (86) 400 686 8073

Hong Kong & Asia Pacific 香港及亚太区
Tel: (852) 2828 6000

www.lamex.com